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Tisztelt Polgármester Asszony! 
 
Kecskemét város közvilágításával kapcsolatban 2013-2014 óta már többször tettünk 
fel kérdéseket, illetve intéztünk interpellációt. Ezekre a minőségi szakmai kérdésekre 
többnyire az a válasz érkezett, hogy a felvetett problémák politikai jellegűek és 
egyébként a közvilágítás korszerűsítésében, azaz a LED-es közvilágítás 
megvalósításával kapcsolatban mindenben a törvények szerint jártak el és a 
szabványoknak megfelelő közvilágításunk van.  
 
Ezzel szemben a város lakosai számos fórumon kifejtették panaszaikat, hogy a 
kecskeméti utcák egy része sötét, azok nem megfelelően megvilágítottak. A 2018 
januárjában sorra került szakbizottsági ülésen elhangzott, ahol a képviselők mellet a 
rendőrség képviselői és közlekedési szakemberek is részt vettek, hogy a kecskeméti 
gyalogos és kerékpáros közlekedők veszélyérzete magas. A csomópontok 
balesetveszélyesek, a zebrák nem megfelelően láthatóak és megvilágítottak. 
 
Mi sem bizonyítja ezt jobban, mint az elmúlt év végi, sötétedés utáni kerékpáros és 
gyalogos balesetek sora.  Ráadásul a beharangozott olcsóbb közvilágítással szemben az 
erre fordított költségek továbbra sem csökkentek.  
 
A 2016. február 18-i indítványunkra adott szóbeli kiegészítésben szereplő közvilágítás 
fejlesztésével kapcsolatban sem tudható semmi, azzal együtt, hogy ígéretet kaptunk a 
LED-es világítás problémáinak a szakmai felülvizsgálatára is. 
 
Kérjük tisztelt Polgármester Asszonyt, hogy az ígért szakmai felülvizsgálatot mielőbb 
végeztesse el és a LED-es lámpatestek kivitelezőjén kérje számon az elmaradt 
villamosenergia megtakarítás összegét.  
 
 
Kecskemét, 2018. február 6. 
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